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Denk aan BPM2008 en het ‘SOA meets BPM’ congres 

met een keynote van Keith Harrison-Broninski. Deze 

bijdragen en de eigen evenementen zorgen voor een 

blijvende groei van het BPM-Forum. 

Om deze groei op te vangen en tegelijkertijd het bestuur 

te ontlasten van haar zolderkameractiviteiten, is begin dit 

jaar besloten de lasten te verdelen. In eerste instantie 

door de inzet van een administratiekantoor. Hiervoor 

hebben we ons als bestuur goed laten informeren door 

andere verenigingen en we zijn uiteindelijk uitgekomen bij 

Goede Organisatie in Barneveld. Een organisatie met 

ervaring in het ondersteunen van vergelijkbare verenigin-

gen. Dus kan de post verstuurd worden naar Postbus 

54, 3780 BB Voorthuizen en wordt deze verwerkt door 

Anja of Loek Goede. Verder hebben we geïnvesteerd in 

de nieuwe website. De nieuwe website oogt moderner 

en heeft een deel dat uitsluitend toegankelijk is voor 

leden. Daarnaast is er een grote hoeveelheid verborgen 

functionaliteit rond het creëren, aanmelden en bijhouden 

van evenementen, dat nu geautomatiseerd is. Met name 

deze investering moet op termijn zorgen voor een 

enorme lastenverlichting. Alle werkzaamheden voor het 

opleveren van de nieuwe website zijn door een groep 

enthousiaste BPM-Forum leden opgepakt onder de 

gedreven leiding van Hans Klijn van Telfort. Hierin zijn 

vele uren vrije tijd gestoken en ik wil namens alle leden 

Hans en zijn team nogmaals hartelijk danken. De website 

is inmiddels operationeel. Om optimaal gebruik te maken 

van alle functionaliteit en om op de hoogte te blijven van 

alle activiteiten roep ik alle leden en met name de 

Corporate leden op om zich aan te melden bij de nieuwe 

website.

Als neutraal expertplatform zijn we gericht op het delen 

van kennis en ervaring rond BPM. Onder aansturing 

van de EventCie wordt dit primair gedaan tijdens de 

thuiswedstrijden (onze eigen evenementen) en de 

uitwedstrijden (ondersteuning van BPM-evenementen 
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van derden). Bij deze evenementen faciliteert het 

BPM-Forum primair de kennisdeling. Echter, we zien een 

toenemende noodzaak en behoefte om ook zelf kennis 

te creëren. Hiervoor is dit najaar ook een oproep gedaan 

voor het oprichten van de Kennis Commissie onder 

leiding van bestuurslid Henry Franken. Een mooi aantal 

goede kandidaten heeft zich aangemeld waardoor het 

toch lastig was een keuze te maken voor de twee leden 

van de KennisCie. Uiteindelijk heeft het bestuur besloten 

om de keuze te laten vallen op Dirk de Wit van O&i en 

Derek Roos van Mendex. Verder is Pascal Ravesteyn van 

de Hogeschool Utrecht toegevoegd aan de KennisCie. 

Pascal zal met name de relatie naar de onderwijsinstel-

lingen behartigen en een coördinerende rol hebben bij 

de BPMonderwijsdag. Ik wens de KennisCie een mooie 

toekomst toe en wil de overige leden bedanken voor hun 

belangstelling.

Kortom, in 2008 hebben we een aantal grote stappen 

genomen om zowel de front-offi ce als de back-offi ce 

van het BPM-Forum beter te laten functioneren en klaar 

te zijn voor de verdere groei in 2009.
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